
Grundejerforeningen Stubbegård 
www.stubbegaard.dk info@stubbegaard.dk 

 
Referat af bestyrelsesmøde den 25-05-2024 

 
Deltagere Paw Mohr, Lars Rasmussen, Lene Holst Simonsen, Marianne Juhl og Susan Klysner 
Fraværende:  Bjarne Pyndt. 
 
Formanden startede med at byde velkommen til nye og gamle bestyrelsesmedlemmer og gav en kort 
orientering om møder m.m. 
 
Godkendelse af referat fra Generalforsamlingen lørdag den 27-04-2024 

• Referat godkendt uden bemærkninger 

 
Præsentationsrunde 

• Der blev en kort præsentationsrunde af nye som gamle medlemmer 

 
Konstituering / arbejdsfordelinger 

• Formand Paw Mohr 

• Næstformand Susan Klysner 

• Kasserer Bjarne Pyndt 

• Sekretær Susan Klysner 

• Medlem Lars Rasmussen 

• Medlem Marianne Juhl 

• Suppleant Lene Holst Simonsen 

• Webmaster Annelise Friis 

 
Møderække for bestyrelsen 

• Bestyrelsesmøde og markvandring 23-06-2024 kl. 10.00 hos Lene (34) 

• Bestyrelsesmøde   06-10-2024 kl. 10.00 hos Susan (50) 

• Bestyrelsesmøde   14-12-2024 kl. 16.00 Ukendt  

 
 
Jubilæumsfest 

• Indbydelsen er sendt ud til alle grundejere den 17-05-2024, vi afventer spændt, hvor mange der vil 

deltage. 

 
Sankt Hans arrangement 

• Annelise, Nanna, Kathe og Poul (Polle) har påtaget sig at stable et arrangement på benene, så vi 

håber at medlemmerne støtter op om en hyggelig aften. Nærmere vil blive oplyst. 

 

http://www.stubbegaard.dk/
mailto:info@stubbegaard.dk


 
Græsslåning på fællesarealerne 

• Paw kontakter Lars, som var så venlige at tilbyde sin hjælp ved Generalforsamlingen. Hvis Lars 

alligevel ikke er interesseret, må vi kontakte hjælp udefra, så vores veje og stier er pæne og 

præsentable. 

 
Igangværende sager 

• Der har været rettet henvendelse til flere grundejere om at overholde de regler, der er for 

Stubbegårdsparken, vedr. hegn, opmagasinering, kvas og træ. Desværre er der ikke sket ret meget 

fra grundejernes side endnu. Dog kan der konstateres at opmagasinering af byggematerialer 

svinder ind (så der afventes) 

• Vedr. kvas og træer på tomme grunde er der nu indhentet tilbud fra ekstern vognmand, om at 

udføre arbejdet for grundejerens regning, hvis forholdet ikke bringes i orden. Der sendes brev til 

grundejeren med sidste ”advarsel” inden bestyrelsen får bragt sagen i orden. 

• Vi har desværre ikke fået medhold i vores ankesag vedr. rørføringen, der følges op på sagen, og der 

vil blive meldt ud, hvad betydning det vil få, for den enkelte grundejer. 

 
Økonomi status 

• Budgettet holdes 

 
Eventuelt 
Da der igen har været tale om hurtig kørsel på vores veje, har bestyrelsen besluttet at få malet og genopsat 
de nedpillede stolper. Så håber vi at farten kan blive sat ned til det anbefalede. 

 


